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Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de cliëntenstop bij De Zorgboog
in Bakel. (Ingezonden 22 augustus
2008)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
De Zorgboog geen nieuwe cliënten
met een indicatie voor persoonlijke
verzorging meer aanneemt?1

2
In hoeverre is er nog voldoende
ruimte binnen deze regio voor
nieuwe cliënten met een indicatie
voor persoonlijke verzorging? Bent u
zo nodig bereid dit uit te zoeken?
Zo neen, waarom niet?

3
Hoe rijmt u het ontstaan van deze
cliëntenstop met het feit dat de
contracteerronde van juli net is
geweest waarin nog een
«substantieel bedrag» beschikbaar
was? Hoeveel budget was er nog
beschikbaar voor deze regio?2 Bent u
zo nodig bereid, het zorgkantoor op
haar verantwoordelijkheid te wijzen?

4
Wanneer kan de Kamer de resultaten
van de contracteerronde van juli jl. en
de verdeling van de € 25 miljoen
tegemoet zien?

5
Is het waar dat bepaalde handelingen
die voorheen onder de functie

«verpleging» vielen, nu zijn
overgeheveld naar de functie
«persoonlijke verzorging»? Bent u
bereid de ontwikkelingen in de
indicatiestelling te monitoren? Zo
neen, waarom niet?

6
Erkent u dat zorginstellingen hierdoor
minder geld krijgen voor evenveel
uren? Erkent u ook dat deze
overheveling van bepaalde
handelingen naar de functie
«persoonlijke verzorging» gevolgen
heeft voor het deskundigheidsniveau
van het personeel? Zo ja, vindt u dat
acceptabel en waarom?
Zo neen, waarom niet?

7
Welke structurele maatregelen gaat u
nemen, zodat er volgende jaren geen
gesteggel meer is in de thuiszorg?

1 Eindhovens dagblad, 21 augustus 2008.
2 Aanhangsel Handelingen nr. 3117,
vergaderjaar 2007–2008.
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